

Title (en)  
Electrical connecting cable

Title (de)  
Elektrische Anschlussleitung

Title (fr)  
Ligne de raccordement électrique

Publication  
**EP 2874241 A1 20150520 (DE)**

Application  
**EP 13193271 A 20131118**

Priority  
EP 13193271 A 20131118

Abstract (en)  
[origin: WO2015071377A1] Disclosed is an electric connection line comprising a cable (10) that has an outer sheath (12) which surrounds at least some sections of at least two conductors (18, 24) that are isolated (16, 22) from each other, further comprising contact elements (40) that are attached to the ends of the conductors ((18, 24). A holding means (30) is fastened between the end of the outer sheath (12) and the contact elements (40) in such a way as to surround the conductors (14, 20) and keep them together.

Abstract (de)  
Elektrische Anschlussleitung umfassend ein Kabel (10) mit einem Außenmantel (12), welcher, mindestens zwei gegeneinander isolierte (16,22) Leiter (18, 24) zumindest abschnittsweise umgibt, Kontaktlemente (40) die an den Enden der Leiter (18,24) angebracht sind, wobei ein Haltemittel (30), so zwischen dem Ende des Außenmantels (12) und den Kontaktlementen (40) angebracht ist, dass es die Leiter (14,20) umgibt und aneinander hält.

IPC 8 full level  
**H01R 13/58 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**H01R 13/5804 (2013.01)**

Citation (search report)  
• [XY] EP 1870966 A2 20071226 - FENOPLASTICA SA [ES]  
• [Y] EP 0518560 A1 19921216 - MINNESOTA MINING & MFG [US]  
• [Y] EP 2442407 A2 20120418 - INTERCONTEC PFEIFFER GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2874241 A1 20150520**; WO 2015071377 A1 20150521

DOCDB simple family (application)  
**EP 13193271 A 20131118**; EP 2014074527 W 20141113